
Referat af generalforsamlingen for Bauneparken Grundejerforening 

torsdag d. 24. marts 2022 
 

Til stede: Mike (nr. 12), Karin og Jette (nr. 13), Thomas og Lene (nr. 15), Henning og Bente (nr. 17), Thomas 

og Tine (nr. 18), Michael (nr. 36) og Bent og Didde (resten) 

1. Dirigent: Thomas  

2. Referent: Lene 

3. Bestyrelsens beretning: Der er blevet bygget i nr. 7. Hvilke erfaringer er der? Enkelte dage har der 

været problemer med at komme forbi pga. parkerede biler og især ved levering af byggematerialer 

med lastbiler. Bestyrelsen får skrevet nogle gode råd ned til kommende bygherrer.  

Der er blevet bygget garage nr. 12. 

4. Bestyrelsen: Tine, Michael, Didde, Lene og Mike (suppleanter: Karin og Christina) 

5. Revisor: Henning (suppleant: Jette) 

6. Belysning: kommunen betaler for strømmen, men vi betaler for reparation og vedligehold. En 

udskiftning af pære koster 2.000 kr., så vi finder selv ud af det (i samarbejde mellem elektriker Kim i 

nr. 7 og Bent og Didde) Kommunen vil overdrage det til os d. 1. november, men Didde og Bent taler 

med kommunen om det, for det skal være helt i orden inden overdragelsen. De beder kommunen 

om at få tændt det hele, så vi kan se, om nogle er i stykker. Ønsker til tænde-slukke tider: alt 

tændes kl. 6 og slukkes kl. 23 undtagen hjørnerne. 

7. Indkomne forslag: ingen 

8. Evt. Henning spørger festudvalg – sker der snart noget? Ida, Christina og Tine går i gang med at 

arrangere noget i juni evt. Der kommer dato ud hurtigst muligt.  

 

 

  

 


